
Przymierze z Bogiem

Wielki Post jest czasem powrotu człowieka do przymierza z
Bogiem. Przymierze oznacza wspólnotę, a nawet coś więcej. Jest
to najściślejsza forma zjednoczenia osób: Boga i człowieka,
człowieka z człowiekiem, kobiety i mężczyzny. Stąd mówimy np.
o przymierzu małżeńskim, którego znakiem są dwie identyczne
obrączki  ślubne.  One  pasują  do  siebie,  są  takie  same.  To
przymierze można rozpoznać przymierzając obrączki, że są te
same, i na całym świecie nie ma drugiej takiej samej pary.
Taki też był sens zawieranego przymierza w świecie biblijnym.
Przymierze zapisywano na tabliczce, którą potem łamano na dwie
części, a każda ze stron otrzymywała jedną część. W każdej
chwili  można  było  potwierdzić  zawarte  przymierze,
przymierzając do siebie obie części. Wiem, może to trochę
zawiłe, ale taki też jest sens Wielkiego Postu, jako czasu, w
którym znowu podejmujemy trud przymierzania naszego życia do
życia Bożego, naszego serca do Serca Bożego. Grzech powoduje,
że przestajemy do siebie pasować. I czujemy się z tym źle,
czasami aż do rozpaczy, bo widzimy, że całe życie nam się
chwieje.  Dzięki  miłości  i  miłosierdziu  Pana  Jezusa
ukrzyżowanego możemy znowu powrócić do naszego przymierza z
Bogiem; serce do Serca, moje życie, takie jakie jest, do Jego
życia,  i  w  ten  sposób  wrócić  do  radości  życia  w  swojej
rodzinie, wśród bliźnich, dzięki krwi Pana Jezusa. W środę
posypaliśmy głowy popiołem, po to, by szukać śladów ognia w
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swoim sercu, by znowu przymierzać sweserce do miłości Serca
Bożego. Żarliwa modlitwa i czyny wielkopostne niech nam w tym
trudzie pomogą. [prob.] 


